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摘要摘要摘要摘要： 

19世纪英国女作家夏洛蒂·勃朗特的小说《简·爱》以主人公简·爱的女性主体反抗男性权威的女性个人叙述声

音而成为女性主义批评的经典文本,文本以简·爱的个人叙事建构了中心化的女性话语空间,但与之相对的是简·

爱边缘化的日常生活空间,使文本展示出逆向延伸的空间特征,结合列斐伏尔的日常生活批判理论和福柯的话语理

论探讨这一空间特征,这是夏洛蒂对维多利亚时代女性空间问题的思考,同时为研究者提供了丰富的阐释空间。 
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A Criticism to JANE EYRE-s Space Strategy

Zhou Xiaojuan 

School of Liberal Arts, Nanjing University, Nanjing 210093, China 

Abstract: 

Charlotte Bronte-s novel JANE EYRE has occupied a position of privilege in the feminist canon since it 
has a special female voice.The work forms a central female discourse space by JANE EYRE-s individual 
narrative, but contrary to the female discourse space, there is a marginal Everyday life space.The 
work-s space character is retrorse extending.The paper tries to analyze the novel-s space character by 
means of Henri Lefebvre-s Critique of Everyday Life and Michel Foucault-s discourse theory.The work is 
Charlotte Bronte-s considering about female space in Victorian age,meanwhile,this space character 
provides an analysis space for pursuers.
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